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   愛的真諦

 
     
  
  
  林崇智牧師
愛是基督徒生命的最基本見証。  林前13:4-8
◆

神是愛的源頭 
親愛的，我們應當彼此相愛，因為愛是從　神那裡來的。凡是愛人的，都是從　神生的，並且認識　神。約壹4:7
因此，你們既然是蒙愛的兒女，就應當效法神。要憑著愛心行事，好像基督愛我們，為我們捨己，當作馨香的供品和祭物獻給神。弗5:1-2
◆

愛的落實表現
1. 愛是恆久忍耐，又有恩慈。
“主啊，如果我的弟兄得罪我，我要饒恕他多少次？七次嗎？” 耶穌對他說：“我告訴你，不是七次，而是七十個七次。  太18:21-22
聖徒有缺乏的，就要接濟；客旅要熱誠地款待。迫害你們的，要為他們祝福；只可祝福，不可咒詛。羅12:13-14
2. 愛只喜歡真理
孩子們，我們愛人，不要只在言語和舌頭上，總要在行動和真誠上表現出來。這樣，我們就知道我們是屬於真理的。  約壹3:18-19
3.   愛是凡事包容 
最重要的是要彼此切實相愛，因為愛能遮蓋許多的罪。 彼前4:8
凡事謙虛、溫柔、忍耐，用愛心彼此寬容。弗4:2
4.   愛是凡事相信
因為我們行事是憑著信心，不是憑著眼見。林後4:7
5.   愛是凡事盼望
盼望是不會令人蒙羞的，因為神藉著所賜給我們的聖靈，把他的愛澆灌在我們的心裡。羅5:5
6.   愛是凡事忍耐
我凡事以身作則，你們必須照樣辛勞，扶助軟弱的人，並且記念主耶穌的話：‘施比受更為有福。’徒20:35
至於我，我甘心樂意為你們的靈魂付上一切，鞠躬盡瘁。難道我越愛你們，就越得不到你們的愛嗎？林後12:15
◆

愛是永存不息的
愛是永存不息的。先知的講道終必過去，方言終必停止，知識終必消失。林前13:8 
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  The True Meaning of Love 
      


     Pastor Lum
Love is the essential demonstration of the Christian life.  1Cor. 13:4-8
◆

God is the source of Love 
Dear friends, let us love one another, for love comes from God. Everyone who loves has been born of God and knows God.    1Jn.4:7  
Be imitators of God, therefore, as dearly loved children 2and live a life of love, just as Christ loved us and gave himself up for us as a fragrant offering and sacrifice to God.   Eph.5:1-2
◆
The fulfillment of Love  
1.  Love is patient, love is kind
Then Peter came to Jesus and asked, “Lord, how many times shall I forgive my brother or sister who sins against me? Up to seven times?” Jesus answered, “I tell you, not seven times, but seventy-seven times.   Mt.18:21-22
Share with the Lord’s people who are in need. Practice hospitality. Bless those who persecute you; bless and do not curse.    Rom.12:13-14
2. Love rejoices with the truth
Dear children, let us not love with words or speech but with actions and in truth.  This is how we know that we belong to the truth and how we set our hearts at rest in his presence:    1Jn.3:18-19  
3. Love always protects 
Above all, love each other deeply, because love covers over a multitude of sins.       
Be completely humble and gentle; be patient, bearing with one another in love.  
4. Love always trusts  
For we live by faith, not by sight.    2Cor.4:7
5. Love always hopes  
And hope does not put us to shame, because God’s love has been poured out into our hearts through the Holy Spirit, who has been given to us.  Rom.5:5
6. Love always perseveres
In everything I did, I showed you that by this kind of hard work we must help the weak, remembering the words the Lord Jesus himself said: ‘It is more blessed to give than to receive.’ ”   Acts 20:35
So I will very gladly spend for you everything I have and expend myself as well. If I love you more, will you love me less?   2Cor 12:15
◆
  Love never ends 
Love never fails. But where there are prophecies, they will cease; where there are tongues, they will be stilled; where there is knowledge, it will pass away.   [image: image1.png]



